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Zwracam się z wnioskiem o to, aby referat ochrony środowiska
rozpoznał możliwość obcięcia suchych i niebezpiecznych gałęzi
na dwóch olbrzymich dębach w miejscowości Dymaczewo Stare,
przy ulicy Podgórnej. Wnoszę też o rozpoznanie możliwości
partycypowania gminy w kosztach przycięcia niebezpiecznych gałęzi

i konarów.
W koronie obydwu drzew znajduje się bliżej nieokreślona liczba
suchych konarów, które nie tylko w czasie silnych podmuchów wiatru
mogą stanowić potencjalne zagrożenie dla zdrowia i życia ludzi,
szczególnie dzieci.
Gałęzie spadają na ulicę Podgórną. Dla przykładu podam,
że w dniu 4 marca, będąc na rekonesansie, na mój samochód spadł
niewielki kilkudziesięciocentymetrowy kawałek suchej gałęzi.
Na szczęście nie był to konar, który mógł uszkodzić skutecznie
pojazd. Co by było w przypadku dużego konaru? Wolę nie myśleć.

W związku z powyższym, w imieniu mieszkańców Dymaczewa
Starego oraz swoim, wnoszę jak na wstępie.

Mosina, 5 marzec 2013 r.

RADNY RADY MIEJSKIEJ GMINY MOSINA

Łukasz Kasprowicz



PRZEWODNICZĄCY
RADY MIEJSKłEJ W M0SNIE

Mosina, dnia 6 marca 2013 r.
BR.0003.552.2013

Urząd Miejski
w Mosinie

Pani
Zofia jringer
Bu istrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie obcięcia suchych i niebezpiecznych gałęzi na dwóch dębach w Dymaczewie

Starym, przy ul. Podgórnej.
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